
 

 

Minutes General Assembly – Change of the Board 

 

Date: September 21, 2022 

Starts at: 19.00 

Location: Eetcafé de Stoep 

Oostzeedijk 334 

3063CC Rotterdam 

 

 

Aanwezigen:  

Merel Buiter  

O.T. President of the 39th Board of Faculty Association SHARE 

Madelon de Groot 

H.T. President of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Fabiënne Geerling 

O.T. Secretary of the 39th Board of Faculty Association SHARE 

Zita Keuleers 

H.T. Secretary of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Pieter Wijers 

O.T. Treasurer of the 39th Board of Faculty Association SHARE 

Donna Dekker 

H.T. Treasurer/ Vice President of the 40th Board of Faculty Association SHARE  

Eva van Schie 

H.T. Manager of Education of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Annika de Witte 

O.T. Manager of Communications of the 39th Board of Faculty Association SHARE 

Anna Nguyen 

H.T. Manager of Communications of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Merlijn Dries 

O.T. Manager of External Relations of the 39th Board of Faculty Association SHARE 

Anne Abrahamse 



 

 

H.T. Manager of External Relations of the 40th Board of Faculty Association SHARE  

Anouk van Wondergem   Jasmijn van der Hout 
Anthe Vogels     Jens de Kruijter 
Asmae Khaouiry    Laura Zwinkels 
Bas van Tiggelen    Lisa Michiels 
Berber Blok     Lisanne de Bruin 
Bieke Vissers    Maureen van Duin 
Carlijn Kuis     Melissa Doha 
Ekaterina Rasha    Merel van Niekerk 
Daphne Klein    Naomi Kabuga 
Ekaterine Rasha    Naomi Seldenthuis 
Eline Bouwhuis    Nina Kuenen 
Elise Choy     Nisrine Himmit 
Emma Hekstra    Pauline van Marwijk Kooy 
Eva de Nijs     Ramon van Aert 
Fabiënne Nederpelt    Sakina Fütterer 
Femke Stoffels    Storm Couvreur 
Fenna van der Struijs   Sue Winterdal 
Geert van Gils     Susanne Noteboom 
Guus Janssen    Suzan van Kleef 
Hidde van den Born    Tessa Scholtmeijer 
Indira Hoek     Tobias Franken 

Tommi Klarenbeek 
       
Abraham Weijers machtigt Jens de Kruijter     
Aislinn van Kaauwen machtigt Naomi Kabuga 
Amber Buitelaar machtigt Jens de Kruijter 
Angela Jansen machtigt Naomi Kabuga 
Anni Jin machtigt Tommi Klarenbeek 
Bart Verdoold machtigt Naomi Kabuga 
Falak Snabel machtigt Tobias Franken 
Floor van Terheijden machtigt Tobias Franken 
Hidde van den Born machtigt Guus Janssen 
Imad el Banna machtigt Guus Janssen 
Isa Hogervorst machigt Guus Janssen 
Janneke Bok machtigt Susanne Noteboom 
Julian Lutterman machtigt Naomi Seldenthuis 
Julide Celik machtigt Tommi Klarenbeek 
Kevin Nieuwenhuisen machtigt Tommi Klarenbeek 
Koen Berk machtigt Susanne Noteboom 
Melora Ninkeula machtigt Tobias Franken 
Milou Buijs machtigt Tobias Franken 
Noëlle Wolters machtigt Jens de Kruijter 
Sophie Westerink machtigt Susanne Noteboom 



 

 

Tessa Essers machtigt Naomi Seldenthuis 
Tim de Haan machtigt Guus Janssen 
Veerle van den Wijngaard machtigt Susanne Noteboom 

1. Opening door de President 

President Merel Buiter heet alle aanwezigen welkom op de Wissel Algemene 
Ledenvergadering, gehouden op 21 september 2022 in Eetcafé de Stoep te Rotterdam. 
De Algemene Ledenvergadering is geopend om 19:08.  
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 1 “Opening door de President” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 2 “Aanpassingen op de agenda”. 

2. Aanpassingen op de agenda 

President Merel Buiter leest de agenda voor en vraagt of er nog aanvullingen of 
aanpassingen zijn. Die zijn er niet. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 2 “Aanpassingen op de agenda” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 3 “Goedkeuring notulen van de vorige ALV’s gehouden op 13-
06-2022”. 

3. Goedkeuring notulen van de vorige ALV’s gehouden op 13-06-
2022 

President Merel Buiter geeft aan dat de notulen terug te vinden zijn in de SHARE app en 
op Canvas en vraagt of iedereen de notulen voor zich heeft. Vervolgens geeft ze 
iedereen vijf minuten de tijd deze te lezen. 
 
President Merel Buiter vraagt of iedereen de notulen doorgenomen heeft en of er nog 
feedback op is. Er is geen feedback.  
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 3 “Goedkeuring notulen van de vorige ALV’s 
gehouden op 13-06-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 4 “Mededelingen vanuit 
het Bestuur”. 

4. Mededelingen vanuit het Bestuur 

President Merel Buiter start met iedereen te bedanken voor hun aanwezigheid. Verder 
wijst zij de aanwezigen op het feit dat zij hun hand op kunnen steken wanneer zij een 
vraag hebben. Verder is er de volgende mededeling, Manager of Education Manon van 
der Nol is afwezig wegens medische redenen. Verder gaat President Merel Buiter in op 
de uitkomsten van de vorige ALV’s. De Health Business Week winst is verdeeld zoals 



 

 

tijdens de stemming van vorige ALV heeft geluid, aanvullende opmerkingen zal 
Treasurer Pieter Wijers later benoemen. De statuten zijn opnieuw bekeken door de 
notaris en helaas blijkt dat deze nog twee stemmingen vereisen voor deze officieel 
gemaakt kunnen worden, dit draagt het 39ste Bestuur dus over aan het 40ste Bestuur. 
 
Verder benoemt President Merel Buiter de volgende uitgebrachte machtigingen: 
 
Abraham Weijers machtigt Jens de Kruijter     
Aislinn van Kaauwen machtigt Naomi Kabuga 
Amber Buitelaar machtigt Jens de Kruijter 
Angela Jansen machtigt Naomi Kabuga 
Anni Jin machtigt Tommi Klarenbeek 
Bart Verdoold machtigt Naomi Kabuga 
Falak Snabel machtigt Tobias Franken 
Floor van Terheijden machtigt Tobias Franken 
Hidde van den Born machtigt Guus Janssen 
Imad el Banna machtigt Guus Janssen 
Isa Hogervorst machigt Guus Janssen 
Janneke Bok machtigt Susanne Noteboom 
Julian Lutterman machtigt Naomi Seldenthuis 
Julide Celik machtigt Tommi Klarenbeek 
Kevin Nieuwenhuisen machtigt Tommi Klarenbeek 
Koen Berk machtigt Susanne Noteboom 
Melora Ninkeula machtigt Tobias Franken 
Milou Buijs machtigt Tobias Franken 
Noëlle Wolters machtigt Jens de Kruijter 
Sophie Westerink machtigt Susanne Noteboom 
Tessa Essers machtigt Naomi Seldenthuis 
Tim de Haan machtigt Guus Janssen 
Veerle van den Wijngaard machtigt Susanne Noteboom 
 
Ter ondersteuning van het vervolg van dit agendapunt, zal een PowerPoint presentatie 
gepresenteerd worden. President Merel Buiter zal terugkoppelen hoe het tweede deel 
van het jaar is verlopen en beschrijven welke stappen er nog zijn gezet in de doelen van 
het Beleidsplan van het 39ste Bestuur en het Meerjarenplan. 
 
Doelen Beleidsplan 
Grow within the community ging over het groeien in de professionele community, en 
die van Rotterdam. Een jaar gevuld met charity events, is iets waar het 39ste Bestuur 
trots op zijn, en iets waar we samen hard aan hebben gewerkt. Er is een taartenbak actie 
georganiseerd voor een ouderentehuis in Rotterdam Zuid, een kaartjesactie voor 
eenzame ouderen, een kledingdonatie voor het Leger des Heils, een knuffel donatie 
voor het Ronald McDonald huis, er is een bingo georganiseerd voor ouderen in 
Verzorgingshuis Laurens Rubroek, en tijdens de lustrum maand is er een samenwerking 
geweest met Oma’s Soep. Elk van deze activiteiten was een groot succes en aan elk van 



 

 

deze evenementen hebben leden bijgedragen, hier wil het 39ste Bestuur iedereen 
nogmaals heel hartelijk voor bedanken. Verder benoemt President Merel Buiter dat de 
goede samenwerking met NL Cares zeker voortgezet kan worden, en dat daarnaast de 
goede contacten met meerdere tehuizen in Rotterdam altijd waardevol kunnen zijn.  
 
Ook het groeien binnen de community van professionals is geprobeerd te faciliteren, en 
President Merel Buiter benoemt dat dit met succes is gebeurd. Met een Health Business 
Week groter dan ooit tevoren is dit goed gelukt, credits hiervoor naar de HBW 
commissie die dit fantastisch met elkaar hebben georganiseerd. Ook tijdens het lustrum 
konden leden werken aan hun professionele ontwikkeling tijdens een geslaagd 
symposium waar onder andere Bruno Bruins gesproken heeft. Manager of Education 
Manon van der Nol heeft hard getrokken aan Health Talks, maar helaas waren hier te 
weinig aanmeldingen voor. Wel zijn er leuke afleveringen van SHARE your Future tot 
stand gekomen, de laatste aflevering heeft echter wat vertraging maar deze kunnen de 
leden spoedig verwachten. De laatste vrijdag van het jaar is er in samenwerking met 
ESHPM een leuk alumni evenement opgezet waar studenten workshops konden volgen 
over hoe keuzes te maken die je toekomst beïnvloeden, en waar studenten konden 
luisteren naar alumni en hun keuzeproces. 
 
Shape SHARE’s society is een beleidsdoel rondom het betrekken van studenten bij 
SHARE. Zoals tijdens de HALV al benoemd heeft het 39ste Bestuur begin dit jaar veel 
nieuwe leden binnen weten te slepen tijdens de Eurekaweek en door langs te gaan bij 
collegezalen. President Merel Buiter benoemt dat de vereniging een goed gevuld jaar 
achter de rug heeft, bomvol geslaagde activiteiten en borrels waar telkens nieuwe 
gezichten te zien waren. Ook hier credits naar de commissies, deze activiteiten hadden 
zonder hen niet plaats kunnen vinden. Zoals ook al eerder benoemd was voor SHARE 
your Break, evenals Socialize with SHARE weinig tot geen animo. Het 39ste Bestuur 
heeft beide initiatieven gepromoot maar dit mocht niet baten. Hoewel dit jammer is 
voor de initiatieven, denken we dat het een goede ontwikkeling is dat studenten sinds 
het opheffen van de COVID restricties deze initiatieven niet meer nodig achten. Na de 
vakantie heeft het 39ste Bestuur een laatste Master Activity georganiseerd, welke goed 
bezocht was en waar ook alweer de eerste nieuwe gezichten te zien waren. 
 
Tijdens het Lustrum vooral veel nieuwe gezichten dankzij de open feesten. SHARE leden 
waren duidelijk blij dat ze huisgenootjes, en vrienden konden laten zien wat voor leuks 
SHARE te bieden heeft. Hier waren tevens ook veel broertjes en zusjes bestuursleden te 
vinden.  
 
Een mooi bruggetje naar ons laatste beleidsdoel: Luminous Lustrum. President Merel 
Buiter kan inmiddels zeggen dat het lustrum een ontzettende geslaagde maand was, 
waar iedereen met een lach op terugkijkt. Er is keihard gewerkt aan alle verschillende 
events, waar voor ieder wat wils tussen zat. Ook is er een geslaagde oud besturen 
activiteit georganiseerd met een opkomst hoger dan ooit, het 39ste Bestuur hoopt 
hiermee de toon te hebben gezet voor aankomende jaren. Er is in ieder geval naar 
aanleiding van dit evenement een LinkedIn groep aangemaakt door Secretary Fabiënne 



 

 

Geerling die het in het vervolg makkelijker zal maken om oud bestuursleden te 
contacteren. 
 
Tijdens het lustrum is er ook een activiteit georganiseerd met ESHPM, welke een groot 
succes was onder zowel leden als medewerkers. Samen zijn er balletjes gegooid en kon 
er heerlijk worden genoten van de keuken van Ron Blaauw. De almanak lancering laat 
helaas nog even op zich wachten, hoewel de commissie keihard hun best heeft gedaan 
om de almanak op tijd af te krijgen, wat inderdaad is gelukt, laat Drukbedrijf nog even op 
zich wachten. President Merel Buiter vraagt iedereen om de socials goed in de gaten te 
houden voor de aankondiging van de almanak lancering.  
Kortom, een geheel aan activiteiten en het behalen van doelen waar het 39ste Bestuur 
trots op is.  
 
Doelen Meerjarenplan 
President Merel Buiter vervolgt haar verhaal richting de doelen binnen het Meerjarenplan 
Allereerst, allereerst worden de interne doelen besproken, waarin de volgende stappen 
zijn gezet: 
 
De automatische incasso is weer succesvol uitgevoerd. Voor het anticiperen op de 
voorkeuren van onze leden is een Instagram poll gebruikt voor leuke inbreng voor 
activiteiten, en aan het eind van het jaar is een forms verstuurd die leden konden 
invullen voor feedback. Rondom involvement and visibility van members en former 
members, is de former board pagina bijgehouden, ook is er dus een LinkedIn groep met 
oud bestuursleden opgezet. De opkomst op de ALV’s was afgelopen jaar hoog door 
veel mond tot mond reclame, om die reden is ook gekozen om extra budget vrij te 
maken zodat hier drankjes en snacks verschaft konden worden. Qua interne 
communicatie geeft President Merel Buiter Manager of Communications Annika de 
Witte een schouderklopje, met een drukke planning was dit namelijk niet altijd even 
gemakkelijk, maar alle kanalen zijn uiteindelijk goed gebruikt.  
 
Wat betreft de externe doelen van het Meerjarenplan zijn de volgende ontwikkelingen te 
benoemen: 
 
De banden met andere verenigingen lagen goed dit jaar, veel broertjes en zusjes zijn 
naar activiteiten gekomen waar zij welkom waren, en vooral de lustrumactiviteiten vielen 
goed in de smaak. Met Interfaculty is een zeer geslaagd gala neergezet, en een opzetje 
gemaakt voor het EW feest waar kandidaat President Madelon de Groot verder mee aan 
de slag is gegaan samen met de andere mede F.T. voorzitters. Ook aan KORF heeft het 
39ste Bestuur veel gehad, zeker rondom de statutenwijziging. LOBEG meetings konden 
helaas niet worden bijgewoond door dubbele activiteiten zoals reizen en ALV’s, maar 
onderling is wel contact gehouden. En met Helix heeft het 39ste Bestuur geluncht in 
Maastricht en zijn zij meerdere keren langsgekomen op SHARE activiteiten.  
 
De BK was in de loop van dit jaar weer geopend, en President Merel Buiter benoemt dat 
zij hoopt dat het 40ste Bestuur daar aankomend jaar weer veel gebruik van zal maken. 



 

 

Verdere externe communicatie ging via LinkedIn. SHARE heeft haar partnernetwerk dit 
jaar nog verder uitgebreid en daarnaast heeft Merlijn een hartverwarmend afscheid 
mailtje gestuurd naar alle partners van afgelopen jaar. De banden met ESHPM lagen dit 
jaar goed. Begin dit jaar heeft President Merel Buiter veel contact gehad met voormalig 
decaan van het Dagelijks Bestuur van ESHPM, Werner Brouwer, omtrent het heropenen 
van de BK, op de BK werken en de reizen. In de loop van dit jaar heeft Maarten IJzerman 
het stokje van Werner overgenomen. Er wordt inmiddels een contract opgesteld om de 
samenwerking tussen ESHPM en SHARE vast te leggen. Daarnaast is het 39ste Bestuur 
aanwezig geweest bij enkele lustrumactiviteiten van ESHPM en President Merel Buiter 
hoopt zeker dat het 40ste Bestuur dit zal voortzetten. Ten slotte zijn er enkele leuke 
samenwerkingen geweest dit jaar, zoals het helaas geannuleerde Health Talks en het 
Student Meet alumni evenement.  
 
Tot slot geeft President Merel Buiter het woord aan Manager of Communications Annika 
de Witte. Zij zal, aan de hand van een PowerPoint presentatie, een update geven over de 
app. 
 
Manager of Communications Annika de Witte vertelt dat zij voor de evaluatie twee 
maanden heeft gekozen waarbij een gemiddeld gebruik zichtbaar is van de share app, 
dit was in de maanden januari en juni. Hier is te zien dat de app maximaal 15 keer per 
dag wordt gebruikt. Wat de pieken zichtbaar maken is dat de app wordt gebruikt 
wanneer foto’s online komen, om de foto’s te bekijken en in de galerij op te slaan. Vanaf 
maart tot en met mei geeft Manager of Communications Annika de Witte aan de app 
meer te hebben gepusht door middel van pushmeldingen. Dit is gedaan in verband met 
het lustrum en om hier veel aandacht voor te krijgen. Wat dan te zien is, is een minimale 
stijging in het gebruik en dat de pieken wederom vooral optreden rond de periode dat 
de foto’s online kwamen. Heel soms gebruikten leden de app ook om zich via die 
manier aan de melden om te worden omgeleid naar de website. Na drie maanden de 
app gepusht te hebben, heeft Manager of Communications Annika de Witte hierop 
gereflecteerd en geconstateerd dat er helaas niet genoeg uitgehaald werd voor de 
energie die erin is gestoken. Deze tijd en energie kan dan beter in andere platforms 
gestoken worden, en om die reden heeft zij ervoor gekozen de app verder te 
onderhouden, maar niet meer te pushen. 
 
President Merel Buiter bedankt Manager of Communications Annika de Witte voor haar 
bijdrage.  
 
President Merel buiter sluit agendapunt 4 “Mededelingen vanuit het Bestuur” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 5 “Secretarieel jaarverslag”. 



 

 

5. Secretarieel jaarverslag 

Secretary Fabiënne Geerling presenteert het Secretarieel Jaarverslag ondersteund door 
een PowerPoint. Voor een samenvatting hiervan, verwijzen we je graag naar het 
Secretarieel Jaarverslag wat is opgesteld en op Canvas te vinden is. 
 
President Merel Buiter bedankt Secretary Fabiënne Geerling voor haar presentatie en 
vraagt aan de leden of zij nog vragen hebben. Niemand heeft vragen. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 5 “Secretarieel jaarverslag” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 6 “Financieel jaarverslag”. 
 
Pauline van Marwijk Kooy komt de ALV binnen om 19:43 

6. Financieel jaarverslag 

Treasurer Pieter Wijers zal het financieel jaarverslag van het 39ste Bestuur van Faculty 
Association SHARE presenteren. De begroting die hierbij gebruikt wordt is te vinden op 
Canvas en in de SHARE-app.  
 
President Merel Buiter bedankt Treasurer Pieter Wijers voor zijn bijdrage. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 6 “Financieel jaarverslag” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 7 “Vragen aan het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE”. 
 
Bas van Tiggelen komt de ALV binnen om 20:03 
Suzan van Kleef komt de ALV binnen om 20:03 

7. Vragen aan het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE 

President Merel Buiter vraagt de aanwezigen of er vragen zijn aan het 39ste Bestuur. 
 
Martijn van Dam vraagt zich af hoe het logistiek geregeld zal worden met de 
almanakken en wie er recht op heeft. President Merel Buiter benoemt dat het 39ste 
Bestuur niet had verwacht dat de almanakken zo laat pas geleverd konden worden. De 
extra bijdrage van ESHPM heeft er gelukkig voor gezorgd dat er ruim genoeg 
almanakken besteld konden worden. Wel is het zo dat leden die vorig jaar, of daarvoor, 
al lid waren van de vereniging voorrang hebben op het krijgen van een almanak. De 
almanakborrel is het primaire moment om een almanak op te halen maar verder zullen 
de almanakken opgeslagen worden op J8 en kunnen deze opgehaald worden wanneer 
je niet aanwezig kunt zijn op de borrel. 
 
Ramon van Aert is benieuwd naar de feedback die uit de enquête naar voren is 
gekomen. Secretary Fabiënne Geerling benoemt dat leden graag activiteiten als case 



 

 

nights, lunch lectures, business presentations en career related events zouden zien. Ook 
het contact leggen met groepen leden die minder naar activiteiten komen om meer 
mensen naar activiteiten en reizen te trekken. Ramon van Aert wil graag weten wat het 
doel van het 39ste Bestuur was met het uitzetten van de enquête en wat met de punten 
gedaan is. President Merel Buiter vertelt dat er halverwege het jaar een tussentijdse 
enquête is verstuurd en aan het einde van het jaar om deze te kunnen vergelijken. Er 
kwamen ongeveer dezelfde opmerkingen uit, deze zullen worden meegegeven aan het 
40ste Bestuur. Helaas was er in de jaarplanning van het 39ste Bestuur geen ruimte om 
extra activiteiten te faciliteren wegens het drukke lustrumjaar. Ramon van Aert vindt dat 
dit soort uitkomsten eigenlijk teruggekoppeld moeten worden naar de leden op een 
ALV. President Merel Buiter bedankt Ramon voor zijn feedback. 

Guus Janssen wil weten of het 39ste Bestuur concreet iets gedaan heeft met de punten 
uit de enquête. President Merel Buiter benoemt de Coppa workshop maar dat er verder 
binnen de jaarplanning weinig ruimte was voor extra activiteiten. Guus Janssen is ook 
benieuwd hoe het contact met minder actieve leden is opgepakt. President Merel Buiter 
benoemt dat het lustrum hier zeker bij heeft geholpen en dat hier veel nieuwe gezichten 
te zien waren. 

Verder vindt Ramon van Aert het een goed idee om een pointer te kopen waarmee de 
Treasurer leden makkelijker mee kan nemen door de begroting. Het 39ste Bestuur vindt 
dit een goed idee. 

Ramon van Aert vraagt nog even ter verduidelijking over de stand van zaken met 
LOBEG. President Merel Buiter vindt dat er nuttige dingen uit gehaald zijn en dat er 
geprobeerd is LOBEG naar Rotterdam te halen maar dit is helaas niet gelukt. De data 
voor meetings kwamen dit jaar helaas niet goed uit in verband met eigen activiteiten 
maar er is via WhatsApp en mail veel contact geweest. Ook zijn er informele momenten 
geweest zoals de lunch met Helix en hun deelname aan SHARE events. Ramon van Aert 
benadrukt het nut om in zulke gevallen de kijken of de meetings online georganiseerd 
kunnen worden. President Merel Buiter benoemt dat dit lastig is gezien het feit dat 
LOBEG niet hybride wilde vergaderen.  

Verder wil Ramon van Aert weten wat de status van de statutenwijziging inhoudt. 
President Merel Buiter vertelt dat er na de ALV contact gezocht is met de notaris en dat 
zijn secretaresse benoemde dat er twee weken tussen de ALV’s had moeten zitten en 
dat de notaris om deze reden niet wilde tekenen. Jelle Klinkhamer heeft nog contact 
gezocht maar ook dit mocht niet baten. Om deze reden zal het 40ste Bestuur twee 
korte ALV’s moeten organiseren komend jaar om de statuten alsnog aan te kunnen 
passen. De statuten hoeven niet nog extra worden doorgenomen, het gaat echt puur 
over de stemmingen. Ook heeft het 39ste Bestuur hen aangeraden deze ALV’s online te 
organiseren zodat zij hier ook geen kosten aan hebben. 



 

 

Guus Janssen is benieuwd of dit geen extra kosten met zich meebrengt aangezien het 
proces langer duurt. President Merel Buiter zegt dat dit niet zo is en dat het 39ste 
Bestuur het geld dekt vanuit de winstverdeling.  

Ramon van Aert vraagt naar het contract met ESHPM, of dit voor meerdere jaren is en of 
het idee erachter kostentechnisch is. President Merel Buiter zegt dat dit inderdaad zo is. 
Decaan Martijn IJzerman gaf in het contact aan dat hij wenst dat er een contract komt 
om de financiën vast te leggen en dat hierin ook vermeld staat dat er elk half jaar een 
meeting plaatsvindt met de decaan van het Dagelijks Bestuur van ESHPM en de 
President van SHARE. Dit proces is nog gaande dus kandidaat President Madelon de 
Groot zal dit contract te zijner tijd bekijken en ondertekenen. Ramon van Aert raadt aan 
kritisch naar het contract te kijken en daarnaast vindt hij het jammer dat het contract 
ervoor zorgt dat het onderlinge vertrouwen minder zou worden, je tekent als externe 
organisatie. President Merel Buiter is het hiermee eens maar geeft aan dat Maarten als 
nieuwe decaan ook nog niet weet hoe hecht SHARE en ESHPM zijn maar dat hij hier 
vanzelf achter komt. Femke Stoffels wil weten of er een vast bedrag wordt vastgelegd in 
het contract. President Merel Buiter vertelt dat er over een verhoging is gesproken maar 
dat zij verder niets weet. Ramon van Aert geeft als tip mee om geen vast bedrag af te 
spreken maar een bedrag per lid. 

Indira Hoek vraagt of het gelukt is om EU-HEM meer te betrekken bij activiteiten, naar 
aanleiding van het aangedragen punt van Ava Hoogeboom tijdens de HALV. President 
Merel Buiter benoemt de ESHPM drink in de lustrum maand en Secretary Fabiënne 
Geerling vertelt over het opgevolgde advies om een Master Activity gelijk aan het begin 
van het academische jaar te organiseren. Deze is namelijk 15 september jl. geweest. 

Martijn van Dam wil nog kwijt dat er iets op de begroting niet klop. Bij het geld dat vanuit 
ESHPM is gecompenseerd staat 2,50 euro meer dan dat er nodig was om de kosten te 
dekken. President Merel Buiter zegt dat Treasurer Pieter Wijers hiernaar zal kijken. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 7 “Vragen aan het 39ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE” en opent tegelijkertijd agendapunt 8 “Verslag en opmerkingen 
KasCommissie 2021-2022”. 

8. Verslag en opmerkingen Kas Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter geeft het woord aan de leden van de Kas Commissie. Zij zullen 
vanuit hun perspectief een update geven over de resultaten. 
 
Femke Stoffels neemt het woord en geeft een korte toelichting voor de nieuwe leden 
wat de KasCo inhoudt. Verder bedankt zij Treasurer Pieter Wijers voor het leuke jaar, hij 
is een goede penningmeester en heeft geen fouten gemaakt of gekke dingen gedaan. 
Onderling hadden zij het ook leuk, zo hebben zij de week voor de ALV samen een pub 



 

 

crawl gedaan. Ook geeft Femke Stoffels nog credits aan Manager of External Relations 
Merlijn Dries voor het hoge acquisitie bedrag dat hij heeft binnengehaald.  
 
Verder is Femke Stoffels benieuwd of de twee extra ALV’s van het 40ste Bestuur in de 
begroting zijn meegegeven. Of dat deze zeker online plaats zullen vinden en er dus 
geen extra kosten aan verbonden zijn. Treasurer Pieter Wijers geeft aan dat het advies 
inderdaad is geweest de ALV’s online te laten plaatsvinden om kosten te voorkomen. 
 
Ook wil Femke Stoffels weten wanneer de factuur van de notaris wordt verwacht. 
Treasurer Pieter Wijers vertelt dat hij dit verwacht zodra de notaris heeft getekend. Wel 
heeft het 39ste Bestuur vooraf een indicatie ontvangen. Vanuit de winstverdeling zal hier 
wel voor de zekerheid wat extra geld naartoe worden geschoven.  
 
Geert van Gils is benieuwd waar de 200 euro verschil bij de almanakken vandaan komt. 
Treasurer Pieter Wijers vertelt dat dit de verzendkosten zijn om de almanakken op te 
sturen naar zusjesverenigingen. Geert van Gils vraagt zich af wat er gebeurt wanneer 
hier geld van overblijft, vloeit dit dan naar het eigen vermogen? Treasurer Pieter Wijers 
zegt van wel. Geert van Gils benoemt dat het goed is dat wanneer je het financiële jaar 
afsluit, je dan aangeeft dat dit bedrag terugvloeit naar het eigen vermogen. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 8 “Verslag en opmerkingen Kas Commissie 
2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 9 “Verslag en opmerkingen Raad van 
Advies 2021-2022”. 

9. Verslag en opmerkingen Raad van Advies 2021-2022 

President Merel Buiter geeft het woord aan Maureen van Duin, die namens de Raad van 
Advies opmerkingen zal geven. 
 
Maureen van Duin vraagt zich allereerst af of er mensen af gaan komen op de geplande 
online ALV’s over de statutenwijziging. President Merel Buiter vertelt dat voor beide ALV’s 
geen minimum aantal mensen nodig zijn om te stemmen en dat het er dus op 
neerkomt dat de ALV’s georganiseerd worden voor de vorm. Maureen van Duin wil 
weten of de notaris akkoord gaat met een online stemming. President Merel Buiter zegt 
dat dit akkoord is. 
 
Ook is Maureen van Duin benieuwd hoe het is afgelopen met de bekostiging van de 
HBW truien. Treasurer Pieter Wijers vertelt dat het verschil tussen de duurzame en niet 
duurzame trui door de commissieleden zelf is betaald.  
 
Maureen van Duin bedankt Manager of Communications Annika de Witte voor haar 
presentatie over de app en vraagt vervolgens naar haar aanbeveling. Manager of 
Communications Annika de Witte geeft aan dat zij aanraadt het gebruik van de app, na 
de trial periode, niet voort te zetten. Het voelt soms namelijk alsof er energie in iets 



 

 

wordt gestoken waar je te weinig voor terugkrijgt en dan kan beter gefocust worden op 
andere platforms van SHARE. Uiteindelijk is deze keuze wel aan het 40ste Bestuur 
aangezien zij het laatste trial jaar hebben en de keuze mogen maken uiteindelijk. Verder 
benoemt Manager of Communications Annika de Witte dat zij contact heeft gehad met 
Grouplink over verbeteringen van de app maar zij gaven aan dat dit alleen kan wanneer 
het ledenbestand is gekoppeld aan de app. Dit kan helaas niet omdat het ledenbestand 
van SHARE via PanArt gaat. Er kan dus weinig uit de app gehaald worden op dit moment 
en de pushmeldingen bleken ook weinig effect te hebben. Maureen van Duin vraagt 
zich af of er nieuwe features geprobeerd zijn. Manager of Communications Annika de 
Witte vertelt dat zij in het contact met Group Link een chatfunctie kreeg aangekomen 
maar dat dit haar niet aansprak. Leden onderling laten chatten in de app heeft namelijk 
geen nut. Maureen van Duin vraagt of er een uitnodigingsmail is gestuurd voor de app. 
Manager of Communications Annika de Witte vertelt dat dit na de HBW is gedaan maar 
dat ook hierna maar een kleine stijging in het aantal nieuwe accounts te zien was. Een 
uitnodigingsmail naar nieuwe eerstejaars zal kandidaat Manager of Communications 
Anna Nguyen op zich nemen, dit heeft Manager of Communications Annika de Witte 
overgedragen. 
 
Ramon van Aert vindt dat er sprake is van een cirkelredenering omdat er in een pilot 
alles uit gehaald moet worden om te kijken of de app doorgezet moet worden. Als je 
dan te weinig tijd en energie erin steekt krijg je er ook nooit het maximale uit. Manager 
of Communications Annika de Witte vindt dat zij de app veel heeft gepusht maar dat dit 
erg weinig effect had met een maximum van 20 gebruikers in de lustrum maand. 
Manager of Communications Annika de Witte heeft er daarom voor gekozen haar tijd in 
de almanak en andere platforms te steken en geen extra tijd in de app. Indira Hoek vindt 
het jammer dat er weinig is geëxperimenteerd met de app. Zo had het gebruik van feed 
interactiever gedaan kunnen worden en hadden er meer polls gebruikt kunnen worden. 
Hiermee geeft ze het 40ste Bestuur dan ook de tip om in het laatste trial jaar er alles uit 
te halen. Ook kan er om advies gevraagd worden aan voorgaande Managers of 
Communications, maak gebruik van hun ervaring. 
 
Tessa Scholtmeijer zegt dat er achteraan gegaan kan worden bij Group Link dat de 
pushmeldingen goed binnenkomen aangezien dit ook in hun jaar vaker een probleem 
vormde.  
 
Maureen van Duin wil weten of het advies aan het 40ste Bestuur was om te stoppen 
met de app. Manager of Communications Annika de Witte vertelt dat zij wel door 
kunnen gaan met de app in het trial jaar om de evaluatie door te zetten maar de app 
niet aannemen. Kandidaat President Madelon de Groot benoemt dat het 40ste Bestuur 
de pilot zeker zal voortzetten. Indira Hoek bedankt het gebruik van andere hulpbronnen 
en inspiratie. 
 
Maureen van Duin wil verder weten hoe het met de video templates gaat die vanuit de 
winstverdeling van het 38ste Bestuur zijn aangeschaft. Manager of Communications 
Annika de Witte vertelt dat hiervan gebruik is gemaakt bij de SHARE your Future en bij de 



 

 

lustrum video. Zij is afgereisd naar Rhoon om op weg geholpen te worden met het 
toepassen van de templates en ook heeft zij een video handleiding meegekregen. Het is 
worstelen aangezien het een lastige template is maar oefening baart kunst. Maureen van 
Duin viel het op dat de lustrum video een slechte kwaliteit had en vraagt zich af of dat 
door de template komt. Manager of Communications Annika de Witte geeft aan dat het 
uploaden heel lang duurde en dat de video steeds niet scherp was, hierover heeft zij 
advies gevraagd bij PanArt en uiteindelijk heeft zij de video op de best mogelijke manier 
geupload. Maureen van Duin adviseert het 40ste Bestuur om uit te zoeken hoe dit kan 
en hiermee aan de slag te gaan zodat de template wel gebruikt kan worden. Martijn van 
Dam vindt het klinken als een miskoop en heeft liever een video zonder template dan 
een slechte kwaliteit video. Manager of Communications Annika de Witte zegt dat er 
samen met iemand die verstand heeft van Adobe en Photoshop er nog eens goed naar 
gekeken moet worden. Guus Janssen vindt het klinken als een probleem vanuit PanArt 
en zegt dat er best hard opgetreden mag worden tegen hen dat zij het uitzoeken. 
Martijn van Dam geeft als tip nog mee dat de laptop van de HBW gebruikt kan worden 
voor het uploaden van video’s aangezien deze een krachtige processor heeft en sneller 
kan exporteren. President Merel Buiter vindt dit een goed idee en benoemt dat verder 
contact zal worden gezocht met PanArt om het probleem op te lossen. 
 
Maureen van Duin vindt verder dat het 39ste Bestuur eerlijk en reëel moet zijn over wat 
zij naar buiten brengen wat betreft Covid restricties.  
 
Indira Hoek viel het op dat LinkedIn minder is gebruikt dan het advies met betrekking tot 
het algoritme en minimaal aantal posts per maand. Manager of Communications Annika 
de Witte geeft aan niets te weten van deze aantallen maar dat zij LinkedIn wel 
regelmatig heeft gebruikt afgelopen jaar en dit ook zeker na de HALV meer heeft 
opgepakt. Wel is zij selectief geweest in wat zij op dit platform plaatste. Indira Hoek tipt 
het 40ste Bestuur dat zij ongeveer eens in de 3 of 5 weken iets dienen te posten om het 
optimale bereik te creëren wat interactie teweeg brengt. Ramon van Aert geeft verder 
aan dat er pushmeldingen afgegeven kunnen worden om de LinkedIn pagina van 
SHARE te liken. Manager of Communications Annika de Witte geeft toe dat zij pas sinds 
dit jaar zelf LinkedIn heeft aangemaakt en zich nog niet bewust was van deze functie 
maar raadt dit zeker aan aan Kandidaat Manager of Communications Anna Nguyen om 
mee te nemen. 
 
Als laatste spreekt Maureen van Duin haar complimenten uit naar het 39ste Bestuur over 
het afgelopen jaar. Zij is benieuwd of de bestuursleden blij zijn dat het er bijna op zit. 
President merel Buiter durft voorzichtig ja te zeggen. Maureen van Duin benoemt dat er 
wat discussies zijn geweest afgelopen jaar maar dat zij hier altijd goed uit zijn gekomen. 
Zij bedankt President Merel Buiter voor het volhouden van haar dagboek update en vindt 
dat het 39ste Bestuur het goed heeft gedaan en drukt hen op het hart te genieten van 
de laatste momenten vanavond. Ramon van Aert wil dat dit ook wordt doorgegeven aan 
de afwezige Manager of Education Manon van der Nol. 
 



 

 

President Merel Buiter sluit agendapunt 9 “Verslag en opmerkingen Raad van Advies 
2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 10 “Voorstel winstverdeling 39ste Bestuur”. 

10. Voorstel winstverdeling 39ste Bestuur 

Zoals Treasurer Pieter Wijers reeds heeft benoemd in het financieel jaarverslag, is er dit 
jaar winst gemaakt doordat Manager of External Relations Merlijn Dries op zeer 
succesvolle wijze acquisitie heeft gelopen. Hij is ruimschoots over zijn doel gegaan en 
heeft alle records verbroken. Een kleine opmerking bij de proposal is dat er een verschil 
is van 1 cent, dit is een typefout en hiervoor excuses.  
 
President Merel Buiter geeft de aanwezigen vijf minuten om het plan door te lezen en 
vraagt vervolgens of er vragen zijn.  
 
Maureen van Duin is benieuwd naar het nut van de tripod camera voor de SyF. Er zijn dit 
jaar maar weinig opnames gemaakt. President Merel Buiter vertelt dat er met deze 
camera ook portretfoto’s gemaakt kunnen worden voor bijvoorbeeld de former board 
pagina. Verder kan het statief gebruikt worden bij events en het straalt professionaliteit 
uit. Manager of Communications Annika de Witte beaamt het stukje professionaliteit en 
vindt dat de camera op een statief plaatsen veel beter is dan op een stapel dozen of een 
tafel. Maureen van Duin vraagt zich af of de camera bij de photobooth wordt neergezet. 
President Merel Buiter geeft aan dat dit bemand zal zijn. 
 
Guus Janssen wil weten of er gekeken is naar alternatieven voor het statief. President 
Merel Buiter vertelt dat de voorkeuren van Manager of Communications Annika de Witte 
zijn meegenomen en dat er binnen Interfaculty is geïnventariseerd. Het statief moet 
klein en licht van formaat zijn zodat het meekan op reizen, verder een waterpasje, 
makkelijk in gebruik en betaalbaar. Met deze punten kwamen wij op dit statief uit. 
 
Guus Janssen is bij punt drie benieuwd of de extra kosten te maken hebben met de 
nieuwe ALV’s die georganiseerd zullen worden. President Merel Buiter zegt dat deze 
kosten er sowieso zouden komen. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 10 “Voorstel winstverdeling 39ste Bestuur” en 
opent tegelijkertijd agendapunt 11 “Stemming over agendapunt 10”. 
 
Nina Kuenen verlaat de ALV om 20:40 
Storm Couvreur verlaat de ALV om 20:40 
Yara Duindam verlaat de ALV om 20:40 
Femke Stoffels verlaat de ALV om 20:42 
Ramon van Aert verlaat de ALV om 20:42 
Martijn van Dam verlaat de ALV om 20:42 



 

 

11. Stemming over agendapunt 10 

President Merel Buiter vertelt dat bij dit agendapunt gestemd zal worden over het winst 
bestemmingsplan van het 39ste Bestuur. Zij noemt hiervoor de volgende machtigingen 
op:  
 
Aislinn van Kaauwen machtigt Naomi Kabuga 
Amber Buitelaar machtigt Jens de Kruijter 
Angela Jansen machtigt Naomi Kabuga 
Anni Jin machtigt Tommi Klarenbeek 
Bart Verdoold machtigt Naomi Kabuga 
Falak Snabel machtigt Tobias Franken 
Floor van Terheijden machtigt Tobias Franken 
Hidde van den Born machtigt Guus Janssen 
Imad el Banna machtigt Guus Janssen 
Isa Hogervorst machigt Guus Janssen 
Janneke Bok machtigt Susanne Noteboom 
Julian Lutterman machtigt Naomi Seldenthuis 
Julide Celik machtigt Tommi Klarenbeek 
Kevin Nieuwenhuisen machtigt Tommi Klarenbeek 
Koen Berk machtigt Susanne Noteboom 
Melora Ninkeula machtigt Tobias Franken 
Milou Buijs machtigt Tobias Franken 
Noëlle Wolters machtigt Jens de Kruijter 
Sophie Westerink machtigt Susanne Noteboom 
Tessa Essers machtigt Naomi Seldenthuis 
Tim de Haan machtigt Guus Janssen 
Veerle van den Wijngaard machtigt Susanne Noteboom 
 
President Merel Buiter vraagt achtereenvolgens aan de leden om een vinger, of 
meerdere vingers wanneer een lid hiervoor gemachtigd is, op te steken bij een stem 
voor, tegen of ter onthouding van het plan. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 11 “Stemming over agendapunt 10” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 12 “Conclusie stemming over agendapunt 10”. 

12. Conclusie stemming over agendapunt 10 

President Merel Buiter geeft aan dat na telling van de uitgebrachte stemmen, het 
volgende geconcludeerd kan worden met betrekking tot agendapunt 10: 
 
Met 51 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 11 stemmen onthouding is het voorstel 
aangenomen door de Algemene Ledenvergadering. 
 



 

 

President Merel Buiter sluit agendapunt 12 “Conclusie stemming over agendapunt 10” en 
opent tegelijkertijd agendapunt 13 “Decharge Academic Commissie 2021-2022”. 

13. Decharge Academic Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter vraagt Marjolein Kippers, Yara Duindam, Katja Rasha, Luce 
Liebregts, Marco van Santen en Annika de Witte om te gaan staan, indien aanwezig. 
  
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Marjolein Kippers, Yara 
Duindam, Katja Rasha, Luce Liebregts, Marco van Santen en Annika de Witte als 
Academic Commissie 2021-2022, sluit daarmee agendapunt 13 “Decharge Academic 
Commissie 2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 14 “Decharge Events & 
Freshmen Weekend Commissie 2021-2022”. 

14. Decharge Events & Freshmen Weekend Commissie 2021-
2022 

President Merel Buiter vraagt Roos Jordens, Anouk Poppe, Carlinde Meijer, Jens de 
Kruijter, Kaïna Hooi en Manon van der Nol om te gaan staan, indien aanwezig. 
  
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Roos Jordens, Anouk 
Poppe, Carlinde Meijer, Jens de Kruijter, Kaïna Hooi en Manon van der Nol als Events & 
Freshmen Weekend Commissie 2021-2022, sluit daarmee agendapunt 14 “Decharge 
Events & Freshmen Weekend Commissie 2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 
15 “Decharge Eurekaweek Commissie 2021-2022”  

15. Decharge Eurekaweek Commissie 2021-2022  

President Merel Buiter vraagt Elise Choy, Kaina Hooi, Madelon de Groot en Merlijn Dries 
om te gaan staan, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Elise Choy, Kaina Hooi, 
Madelon de Groot en Merlijn Dries als Eurekaweek Commissie 2021-2022, sluit daarmee 
agendapunt 15 “Decharge Eurekaweek Commissie 2021-2022” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 16 “Decharge Health Business Week Commissie 2021-2022”  

16. Decharge Health Business Week Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter vraagt Samira Chaïm, Bente Alderlieste, Isolde Dingeman, Nieke 
Rijsdijk, Marije Kaljee, Mirthe van Balveren, Marloes Monster, Marenthe Verhoeven en 
Merlijn Dries om te gaan staan, indien aanwezig. 
 



 

 

Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Samira Chaïm, Bente 
Alderlieste, Isolde Dingeman, Nieke Rijsdijk, Marije Kaljee, Mirthe van Balveren, Marloes 
Monster, Marenthe Verhoeven en Merlijn Dries als Health Business Week Commissie 
2021-2022, sluit daarmee agendapunt 16 “Decharge Health Business Week Commissie 
2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 17 “Decharge Marketing & Almanak 
Commissie 2021-2022” 

17. Decharge Marketing & Almanac Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter vraagt Marine Soler, Noëlle Wolters, Lisa Michiels, Anna Nguyen, 
Maria Mirela Curmei en Annika de Witte om te gaan staan, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Marine Soler, Noëlle 
Wolters, Lisa Michiels, Anna Nguyen, Maria Mirela Curmei en Annika de Witte als 
Marketing & Almanak Commissie 2021-2022, sluit daarmee agendapunt 17 “Decharge 
Marketing & Almanak Commissie 2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 18 
“Decharge Lustrum Commissie 2021-2022”. 

18. Decharge Lustrum Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter vraagt Elise Choy, Melora Ninkeula, Tobias Franken, Cato 
Soethout, Falak Snabel, Donna Dekker, en zichzelf, Merel Buiter om te gaan staan, indien 
aanwezig.  
 
Bij de volgende hamerslag dechargeert Secretary Fabiënne Geerling Elise Choy, Melora 
Ninkeula, Tobias Franken, Cato Soethout, Falak Snabel, Donna Dekker, en Merel Buiter 
als Lustrum Commissie 2021-2022, sluit daarmee agendapunt 18 “Decharge Lustrum 
Commissie 2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 19 “Decharge Lustrum Trip 
Commissie 2021-2022”. 

19. Decharge Lustrum Trip Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter vraagt Zita Keuleers, Susanne Notenboom, Melissa Gordijn, Zilver 
Spaanderman, Eva van Schie, Linsey van Wijngaarden en Fabiënne Geerling om te gaan 
staan, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Zita Keuleers, Susanne 
Notenboom, Melissa Gordijn, Zilver Spaanderman, Eva van Schie, Linsey van 
Wijngaarden en Fabiënne Geerling als Lustrum Trip Commissie 2021-2022, sluit 
daarmee agendapunt 19 “Decharge Lustrum Trip Commissie 2021-2022” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 20 “Decharge Ski Trip Commissie 2021-2022”. 



 

 

20. Decharge Ski Trip Commissie 2021-2022  

President Merel Buiter vraagt Madelon de Groot, Marit Blom, Abraham Weijers, Imad el 
Banna, Anne Abrahamse en Pieter Wijers om te gaan staan, indien aanwezig.  
 
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Madelon de Groot, Marit 
Blom, Abraham Weijers, Imad el Banna, Anne Abrahamse en Pieter Wijers als Ski Trip 
Commissie 2021-2022, sluit daarmee agendapunt 20 “Decharge Ski Trip Commissie 
2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 21 “Voorstel verkiesbare leden van het 
40ste Bestuur der Faculty Association SHARE”. 

21. Voorstel verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE 

President Merel Buiter stelt de verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE één voor één voor aan de Algemene Ledenvergadering. Zij worden 
gevraagd te gaan staan wanneer hun naam wordt genoemd:  
 
Madelon de Groot   President  
Zita Keuleers    Secretaris  
Donna Dekker   Penningmeester & Vice President 
Eva van Schie     Manager of Education  
Anna Nguyen    Manager of Communications  
Anne Abrahamse   Manager of External relations  
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 21 “Voorstel verkiesbare leden voor het 40ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE” en opent tegelijkertijd agendapunt 22 
“Beleidspresentatie van de verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE”  
 
Sakina Fütterer verlaat de ALV om 21:17 

22. Beleidspresentatie van de verkiesbare leden voor het 40ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE 

President Merel Buiter geeft het woord aan kandidaat President Madelon de Groot. Aan 
de hand van een PowerPoint presentatie presenteert Madelon de Groot het beleidsplan 
van het kandidaatsbestuur. Het beleidsplan is terug te vinden in de SHARE-app en op 
Canvas. 
 
President Merel Buiter bedankt Madelon de Groot voor haar bijdrage en sluit daarmee 
agendapunt 22 ‘Beleidspresentatie van de verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE’ en opent agendapunt 23 ‘Vragen aan de verkiesbare leden 
voor het 40ste Bestuur der Faculty Association SHARE’.  



 

 

23. Vragen aan de verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE 

President Merel Buiter vraagt de verkiesbare leden van het 40ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE op te staan en naar voren te komen. President Merel Buiter geeft 
vervolgens het woord aan kandidaat President Madelon de Groot om dit onderdeel van 
de agenda te leiden. Kandidaat President Madelon de Groot zal de gestelde vragen 
beantwoorden.  
 
Guus Janssen benoemt de maandelijkse save the date voor activiteiten een leuk idee. 
Wel vraagt hij zich af of er nagedacht is over hoe veranderingen in data 
gecommuniceerd zullen worden. Kandidaat President Madelon de Groot zegt dat dit 
iets nieuws is wat het 40ste Bestuur zal uitproberen. Hierbij zullen de grote lijnen van de 
jaarplanning worden aangehouden. Mochten er veranderingen plaatsvinden dan wordt 
dit uiteraard gecommuniceerd via de socials. Verder zal er regelmatig een evaluatie 
plaatsvinden. 
 
Verder is Guus Janssen benieuwd of de vertrouwenspersoon gelijk na het inslaan of pas 
na training zal fungeren. Kandidaat President Madelon de Groot vertelt dat dit direct na 
het inslaan zal zijn. Hier is voor gekozen om verwarring bij leden te voorkomen en het is 
geen beschermde functie waardoor je de titel gewoon mag aannemen. Er is hierover 
ook veel contact geweest met de EUR en ESHPM. Kandidaat Manager of Education Eva 
van Schie zal wel training nemen om goede hulp te kunnen bieden. Guus Janssen 
vraagt zich af wanneer deze training plaats zal vinden. Kandidaat Manager of Education 
Eva van Schie zegt dat zij nu een online training volgt en dat daar ook fysieke trainingen 
bijkomen, alles is eind oktober klaar. Guus Janssen wil ook weten hoe zal worden 
omgegaan met heftige verhalen aangezien een bestuursjaar op zich al pittig kan zijn. 
Kandidaat Manager of Education Eva van Schie vertelt dat zij contact heeft en houdt met 
de vertrouwenspersoon van ESHPM en dat zij ook heeft aangeraden verhalen van zich 
af te schrijven aangezien dit zou helpen. Kandidaat President Madelon de Groot geeft 
aan dat zij over en weer zullen sparren met ESHPM hierover en dat er dus begeleiding 
gezocht wordt, vandaar ook de cursus. 
 
Geert van Gils wil weten of het nuttig is al met de functie starten als de training pas eind 
oktober klaar is en of dan wel het maximale geboden kan worden aan leden. Kandidaat 
Manager of Education Eva van Schie vertelt over de goede gesprekken met de 
vertrouwenspersoon van ESHPM en dat zij tips geeft en fungeert als haar coach. 
Kandidaat President Madelon de Groot vult aan dat er consistentie geboden moet 
worden aan leden en dat daarom de functie van vertrouwenspersoon gelijk zal worden 
vervuld vanaf het moment dat het 40ste Bestuur is ingeslagen. Geert van Gils vraagt zich 
af hoe zal worden omgegaan met problemen vanuit leden die betrekking hebben op de 
vereniging en dingen waar zij hierin tegenaan lopen. Hoe verwachten Kandidaat 
Manager of Education Eva van Schie hiermee om te gaan als persoon binnen een 
bestuur. Kandidaat President Madelon de Groot vertelt dat Eva dicht bij de studenten zal 
staan komend jaar gezien haar functie en dat ESHPM er nog achter zal staan. Als SHARE 



 

 

zijnde wil het 40ste Bestuur de extra mogelijkheid bieden voor een uitlaatklep of voor 
dingen waarvoor leden niet bij ESHPM terecht willen of kunnen. De mogelijkheid om 
dingen over SHARE te uiten is er zeker. Geert van Gils vindt problemen die betrekking 
hebben op de vereniging zelf een ander verhaal. Kandidaat President Madelon de Groot 
zegt dat een vertrouwenspersoon er vorige jaren niet was en het toen ook altijd goed is 
gegaan. Het Algemeen lid van Bestuur binnen de commissies dient ook zeker nog als 
aanspreekpunt voor commissieleden, de vertrouwenspersoon moet gezien worden als 
een toevoeging aan de bestaande mogelijkheden en vertrouwde omgeving die er al. Dit 
is dus een extra persoon waar een lid bij terecht kan. Geert van Gils vraagt zich af of de 
bestuursleden van het 40ste Bestuur het idee hebben dat hier een behoefte voor is bij 
de leden, gezien het feit dat zij zelf ook actief zijn geweest binnen SHARE. Kandidaat 
President Madelon de Groot vertelt dat dit vanuit hunzelf niet per se zo is maar dat zij 
vooral meegaan in de cultuurverandering die momenteel gaande is en dat zij om die 
reden het instellen van een vertrouwenspersoon als noodzakelijk achten. Kandidaat 
Treasurer Donna Dekker voegt toe dat het 40ste Bestuur de optie wil bieden dat leden 
hun verhaal kwijt kunnen bij iemand binnen de vereniging die ervaring heeft met het 
studentenleven en weet waar het over gaat. 
 
Jens de Kruijter vraagt zich af of er ook doorverwezen wordt naar een extern persoon 
wanneer dit nodig is. Kandidaat President Madelon de Groot zegt dat dit inderdaad zo is 
en dat zij zullen samenwerken met ESHPM hierin. Er zal een soort routekaart worden 
opgesteld waarop staat bij wie je voor welke problemen of kwesties terecht kunt. De 
EUR zal hierbij ook betrokken worden. SHARE dient hierin eigenlijk als tussenstation en 
biedt opties over waar leden terecht kunnen. 
 
Maureen van Duin vindt het initiatief goed klinken. Wel is zij benieuwd of alles wat 
binnen een gesprek met een lid besproken dan bij kandidaat Manager of Education Eva 
van Schie blijft. Kandidaat Manager of Education Eva van Schie geeft aan dat dit zo is en 
dat zij alleen een luisterend oor biedt en verder zal zij alleen advies geven wanneer 
hiernaar wordt gevraagd. Als zij toestemming krijgt om informatie te delen dan kan zij dit 
doen, anders niet. Maureen van Duin wil weten hoe leden een afspraak kunnen maken. 
Kandidaat Manager of Education Eva van Schie geeft aan dat er een nieuw e-mailadres 
gemaakt zal worden met een eigen mailbox waar alleen zij in zit en zij zal altijd 
bereikbaar zijn via dit mailadres. Verder kunnen leden haar altijd fysiek benaderen. 
Maureen van Duin geeft als tip mee een out-of-office mail in te stellen wanneer zij niet 
in staat is haar mail te beantwoorden.  
 
Nisrine Himmit vindt het jammer dat de SHAREd Study Spaces niet worden voortgezet. 
Er werd aangegeven dat er weinig interesse in maar Nisrine Himmit geeft aan dat dat 
destijds kwam door de Covid situatie. Op de EUR zijn weinig studieplekken dus waarom 
proberen jullie het niet voort te zetten? Kandidaat Manager of Education Eva van Schie 
geeft aan dat Manager of Education Manon van der Nol aangaf dat hier weinig animo 
voor was en om dus energie te steken in andere dingen. Nisrine Himmit vraagt zich af of 
er met ESHPM al is gekeken of zij studieplekken kunnen faciliteren. Kandidaat Manager 
of Education Eva van Schie zegt dit mee te nemen. 



 

 

 
Guus Janssen vertelt dat er in hun jaar veel aanvragen kwamen voor hulp bij advanced 
research methods. Hierbij zouden SSS ook kunnen helpen. Kandidaat Manager of 
Education Eva van Schie zegt bezig te zijn met connecties leggen en dat hieraan 
gewerkt wordt. 
 
Geert van Gils is benieuwd naar welke samenwerkingen het 40ste Bestuur nog op het 
oog heeft buiten LOBEG, KORF en Interfaculty. Kandidaat President Madelon de Groot 
corrigeert dit punt door te stellen dat zij geen nieuwe samenwerkingen willen aangaan 
maar de bestaande samenwerkingen willen uitbreiden. Zo is KORF bijvoorbeeld heel 
formeel en wil het 40ste Bestuur kijken of hier op informeel vlak mogelijkheden zijn. 
Veel verenigingen willen zich aansluiten bij KORF en Interfaculty, dus ook kijken of er 
groei mogelijk is. Geert van Gils geeft als tip mee dat wel binnen bepaalde grenzen 
gebleven moet worden. De faculteitsverenigingen binden elkaar en KORF en Interfaculty 
zijn opgezet voor een reden. 
 
Guus Janssen geeft aan dat hij gelezen heeft dat er salesforce contacten moeten 
worden toegevoegd. Manager of External Relations Merlijn Dries benoemt het 
salesforce customer relationship management, wat een programma is om inzicht te 
geven in zakelijke relaties. Hierin kunnen producten worden bijgehouden die bedrijven 
afnamen en worden contactgegevens bijgehouden. Hiervan heeft Manager of External 
Relations Merlijn Dries zelf een Excel bestand bijgehouden omdat dit makkelijker 
werkbaar zou zijn en gemakkelijk aangepast kan worden. Voor de HBW kan het 
programma echter wel handig zijn aangezien er meerdere mensen tegelijk in het 
bestand kunnen werken. Tijdens een meeting met de oude en nieuwe HBW commissie 
kwam dit idee dan ook ter sprake. Kandidaat Manager of External Relations Anne 
Abrahamse geeft aan dat een Excel bestand top werkt maar dat zij wel zal gaan kijken 
wat het programma te bieden heeft. Hetzelfde geldt voor het acquisitieteam van de 
HBW commissie. Manager of External Relations Merlijn Dries wil nog aanvullen dat het 
programma erg veel tijd kost en dat hij die tijd liever stak in het werven van nieuwe 
partners. Guus Janssen vindt dat er wel tijd in gestoken moet worden omdat het 
programma anders niet geëvalueerd kan worden. Manager of External Relations Merlijn 
Dries geeft aan zijn tanden erin te hebben gezet aan het begin van het jaar maar dat zijn 
kosten-batenanalyse uiteindelijk simpel was. Guus Janssen geeft als tip nog mee aan het 
40ste Bestuur dat dit onderdeel niet in het beleidsplan opgenomen hoeft te worden. 
 
Indira Hoek spreekt haar complimenten uit over het beleidsplan en vindt het mentale 
aspect goed. Wel is zij benieuwd hoe het 40ste Bestuur haar motto zal uitbeelden. 
Kandidaat President Madelon de Groot haalt een knuffelbeertje met een boarding pass 
tevoorschijn en vertelt het volgende: het motto gaat over embrace, ofwel het beertje 
beetpakken en de boarding pass staat symbool voor push your limits. 
 
Geert van Gils is benieuwd naar de nieuwe insteek van de Academic Committee waarbij 
focus zal liggen op persoonlijke ontwikkeling. Er zit een limiet aan het aantal activiteiten 
dat de commissie kan organiseren gedurende het jaar en het moet niet de bedoeling 



 

 

zijn dat de studie-gerelateerde activiteiten dan wegvallen. Kandidaat President Madelon 
de Groot vertelt dat de commissie vijf activiteiten zal organiseren dit jaar en dat er vanuit 
het 40ste Bestuur de wens bestaat om in te zetten op professionalisering en 
persoonlijke ontwikkeling. Denk aan een tuchtrechtzaak met betrekking op de studie. 
Kandidaat Manager of Education Eva van Schie vertelt verder dat de commissie de 
vrijheid zal behouden om te organiseren wat zij willen maar dat dit de focus is vanuit het 
40ste Bestuur. Geert van Gils vindt dat de commissie wel haar waarde moet behouden 
en dat hier dus op gelet moet worden. 
 
Bieke Vissers is benieuwd hoe het 40ste Bestuur het Socialize with SHARE platform weer 
wil gaan oppakken, aangezien het 39ste Bestuur aangaf dat hiervoor weinig animo was. 
Kandidaat President Madelon de Groot vertelt dat zij het platform weer zullen promoten 
om te kijken of er toch mensen zijn die hier interesse in hebben en dat het helpen van 
één persoon het al waard zou zijn. Het zal geen hoofddoel zijn komend jaar maar toch 
zal er aandacht aan geschonken worden. De app en socials zullen voor de promotie 
gebruikt worden. 
 
Geert van Gils reflecteert op het aparte stuk over de HBW in het beleidsplan. Hoe kan 
het betrekken van eerste- en tweedejaars gebeuren op een manier die nog niet is 
gedaan? Kandidaat President Madelon de Groot geeft aan dat de bestuursleden van het 
40ste Bestuur zelf hebben gemerkt dat het lastig is om iets uit de HBW te halen als 
eerste- of tweedejaars. Het 40ste Bestuur wil proberen deze leden handvatten te bieden 
om zich professioneel op te stellen tijdens deze weken en om toch te durven 
deelnemen aan HBW activiteiten. Ook kunnen er CV-trainingen worden aangeboden 
om CV-selectie events aantrekkelijk te maken voor hen. Geert van Gils is hier sceptisch 
over vanwege het feit dat bedrijven niet snel een eerste- of tweedejaars zullen kiezen 
voor een CV-selectie activiteit aangezien ze hier veel geld voor betalen en eerder zullen 
kiezen voor een potentiële nieuwe werknemer voor hun bedrijf. Kandidaat Treasurer 
Donna Dekker geeft aan dat het 40ste Bestuur vooral jongerejaars wil betrekken bij de 
HBW en houvast willen geven met betrekking tot hun presentatie richting bedrijven. Zij 
zullen deze leden niet expliciet op de voorgrond zetten. Geert van Gils is benieuwd de 
concrete aanpak hierin. Kandidaat Treasurer Donna Dekker benoemt workshops vanuit 
de vereniging en georganiseerd door het 40ste Bestuur. Verder personal branding en 
CV-workshops.  
 
Geert van Gils vindt SyF een goede toevoeging aan de vereniging en is blij dat het 40ste 
Bestuur dit dan ook doorzet. Het testen als podcast op Spotify is een goed initiatief, wel 
is hij benieuwd hoe het 40ste Bestuur het zal financieel aanpakken wanneer de eerste 
gratis periode voorbij is. Kandidaat Treasurer Donna Dekker benoemt dat de trial periode 
dus gratis is en dat daarna gekeken zal worden of er ook daadwerkelijk meer luisteraars 
zijn in die drie maanden en of dit platform dus een nuttige toevoeging is. De post van 
personal development kan gebruikt worden als het een succes blijkt en dit gaat dan om 
ongeveer twaalf euro per maand. Je moet dan namelijk hostingbedrijf zijn om 
fragmenten te kunnen posten. 
 



 

 

Kandidaat President Madelon de Groot bedankt de aanwezigen voor hun opmerkingen 
en vragen met betrekking tot het beleidsplan van het 40ste Bestuur.  
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 23 ‘’Vragen aan de verkiesbare leden voor het 
40ste Bestuur der Faculty Association SHARE’’ en opent agendapunt 24 ‘Opmerkingen 
Raad van Advies 2021-2022’’’.  
 
Indira Hoek verlaat de ALV om 21:46 
Nisrine Himmit verlaat de ALV om 21:46 

24. Opmerkingen Raad van Advies 2021-2022  

President Merel Buiter geeft het woord aan Maureen van Duin om namens de Raad van 
Advies commentaar te leveren.  
 
Maureen van Duin vindt het beleidsplan er goed uitzien en is benieuwd naar de opzet 
van de Master Commissie. Van drie functies binnen de commissie zijn er namelijk 
uiteindelijk vijf functies gevuld, Maureen van Duin is dan ook benieuwd of het zo storm 
liep. Kandidaat Treasurer Donna Dekker vertelt dat de aanmelding goed liepen en dat er 
sowieso veel masterstudenten in commissies zitten dit jaar. Door middel van deze 
commissie wil het 40ste Bestuur proberen de borrels laagdrempelig te maken voor 
masters zodat het animo wordt vergroot. Verder vertelt zij dat de aanmeldingen voor de 
Master Commissie bestonden uit veel geschikte mensen en dat om die reden extra 
posities gecreëerd zijn. Het is een gevarieerde commissie met HEPL, HCM en pre-
masterstudenten. Maureen van Duin vindt het leuk dat het zo goed is uitgepakt. 
 
Maureen van Duin biedt verder het idee aan om de agenda met save-the-dates als 
hoogtepunt aan de maken op Instagram zodat het blijft staan en inzichtelijk is voor 
leden.  
 
Jens de Kruijter vraagt zich af of data van activiteiten vaak worden gewijzigd. Kandidaat 
President Madelon de Groot geeft toe dit nog niet te weten maar dat de mogelijkheid 
zeker bestaat.  
 
Kandidaat President Madelon de Groot bedankt Maureen van Duin voor haar 
opmerkingen vanuit de RvA. 
 
President Merel Buiter bedankt Maureen van Duin voor haar bijdrage en sluit daarmee 
agendapunt 24 ‘’Opmerkingen Raad van Advies 2021-2022’’ en opent agendapunt 25 
‘‘Pauze’’.  



 

 

25. Pauze  

President Merel Buiter geeft aan dat er een pauze van vijftien minuten wordt ingelast en 
dat de Algemene Ledenvergadering om 22:05 hervat zal worden.  
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 25 ‘’Pauze’’ en hervat de algemene 
ledenvergadering om 22:05 door agendapunt 26 ‘’Presentatie begroting van de 
verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur der Faculty Association SHARE’’ te openen.  
 
Berber Blok verlaat de ALV om 21:52 
Maureen van Duin verlaat de ALV om 21:52 
Tessa Scholtmeijer verlaat de ALV om 21:52 

26. Presentatie begroting van de verkiesbare leden voor het 
40ste Bestuur der Faculty Association SHARE 

President Merel Buiter geeft het woord aan kandidaat Treasurer Donna Dekker om de 
begroting van het kandidaatsbestuur te presenteren. Kandidaat Treasurer Donna Dekker 
neemt deze begroting aan de hand van een Excelsheet door. De begroting van het 
40ste Bestuur is terug te vinden in de SHARE-app en op Canvas.  
 
President Merel Buiter bedankt Donna Dekker voor haar bijdrage en sluit daarmee 
agendapunt 26 ‘’ Presentatie begroting van de verkiesbare leden voor het 40ste Bestuur 
der Faculty Association SHARE” en opent agendapunt 27 ‘‘Opmerkingen Kas Commissie 
2021-2022’’.  

27. Opmerkingen Kas Commissie 2021-2022 

President Merel Buiter geeft eerst de mogelijkheid aan de leden om vragen te stellen 
over begroting, waarna de Kas Commissie 2021-2022 commentaar kan leveren op de 
begroting.  
 
Guus Janssen is benieuwd naar de keuze wat betreft budgetverdeling van de Master 
Commissie, die in totaal 1000 euro krijgt voor meerdere borrels, en de Dies, waar 2000 
euro voor staat. Kandidaat Treasurer Donna Dekker geeft aan dat de Master Commissie 
niet alleen drinks zal organiseren maar ook events, zij heeft er hierbij dan ook voor 
gekozen om tussen de begroting van de Drinks en Events Commissie in te gaan zitten.  
Guus Janssen vraagt zich af of 1000 euro voor de Master Commissie niet veel geld is 
voor een testjaar. En wat er met het geld gedaan wordt wanneer de activiteiten geen 
storm lopen. Kandidaat Treasurer Donna Dekker gelooft dat werving voor master 
activiteiten komend jaar makkelijker zal gaan door de instelling van deze commissie. Wel 
zal altijd de verhouding van het aantal aanwezigen en het geld dat wordt uitgegeven in 
acht worden genomen. Wanneer het animo laag blijkt te zijn kunnen eventueel 
jongerejaars betrokken worden bij de activiteiten en verder zal op promotie gefocust 



 

 

worden. Guus Janssen zegt dat het betrekken van masterstudenten lastig blijft, zelfs als 
ESHPM erbij betrokken is. Een eerste activiteit zal wellicht succesvol zijn maar een 
volgende activiteit kan al minder leden trekken. Wat doe je concreet met het geld dat 
dan overblijft? Kandidaat Treasurer Donna Dekker geeft aan hier te zijner tijd naar te 
kijken maar dat geen geld uitgegeven zal worden om het uitgeven. 
 
Pauline van Marwijk Kooy valt het op dat de bijdrage voor de HBW commissie 100 euro 
per persoon is en dat hier in totaal 900 euro voor staat op de begroting, terwijl de 
commissie met tien man is. Kandidaat Treasurer Donna Dekker geeft aan dat de 
commissie met negen man is aangezien kandidaat Manager of External Relations Anne 
Abrahamse niet meedeelt in deze bijdrage.  
Namens de KasCo neemt Geert van Gils vervolgens het woord. Hij spreekt eerst zijn 
complimenten uit over de begroting en geeft aan dat het lastig is een begroting om de 
enorme inkomenstoename heen te bouwen. Hij vraagt zich wel af waarom op de 
promotions post maar 400 euro is inbegroot. Kandidaat Treasurer Donna Dekker vertelt 
dat ze de kaartjes heeft weggehaald bij deze post en onder cards en presents heeft 
geplaatst. Vandaar dat er minder geld op deze post is gezet. Geert van Gils geeft aan dat 
de promotie voor de vereniging niet mag ondersneeuwen maar dat komt zo dan wel 
goed. 
 
Verder is Geert van Gils benieuwd waarom ervoor is gekozen maar 2500 euro in te 
begroten voor de Eurekaweek Commissie, terwijl hier afgelopen jaar 3700 euro aan is 
uitgegeven. Kandidaat Treasurer Donna Dekker vertelt dat er afgelopen jaar veel kosten 
zijn gemaakt voor producten die blijvend zijn zoals een popcornmachine. Voor komend 
jaar vielen dus een hoop hoge kosten al weg, daarnaast vindt de Eurekaweek aan het 
einde van het komende academische jaar plaats en kan hier dus altijd nog geld naartoe 
worden geschoven wanneer dit nodig is. 
 
Guus Janssen geeft aan dat de pakketten voor deelname aan de Eurekaweek heel duur 
zijn en dat het heel nuttig is om geld te investeren in een beter pakket. Kandidaat 
Treasurer Donna Dekker benoemt hier nog naar te zullen kijken omdat de verwachte 
kosten eerst rond de 3000 euro zouden liggen maar hier sowieso al 700 euro bovenop 
is gekomen doordat de kosten van de pakketten zijn gestegen. Geert van Gils vindt het 
lastig om te kijken waar het geld vandaan moet komen als je gaat schuiven. Dan zouden 
er extra inkomsten moeten zijn of er moet daadwerkelijk minder geld naar een ander 
potje toe. Ook is Geert van Gils benieuwd waarom de Eurekaweek Commissie is 
losgetrokken van de post activities. Kandidaat Treasurer Donna Dekker vindt het 
belangrijk dat deze commissie, net als alle andere commissies, onder de commissie 
posten valt.  
 
Als laatste wil Geert van Gils weten waarom er 100 euro voor de Eurekaweek 
Commissie is gereserveerd terwijl er maar drie commissieleden zullen deelnemen aan 
deze commissie. Kandidaat Treasurer Donna Dekker geeft aan dat het 40ste Bestuur vier 
commissieleden in deze commissie wil hebben maar mocht dat niet lukken, dan zal de 



 

 

bijdrage naar beneden bijgesteld worden om één lijn te trekken met de andere 
commissies. 
 
Kandidaat President Madelon de Groot bedankt Geert van Gils voor zijn opmerkingen 
vanuit de KasCo. 
 
President Merel Buiter bedankt de Kascommissie voor hun inbreng en sluit daarmee 
agenda punt 27 ‘Opmerkingen Kas Commissie 2021-2022’’ af en opent agendapunt 28 
‘’Decharge Kas Commissie 2021-2022’’ 
 
Anthe Vogels verlaat de ALV om 22:24 

28. Decharge Kas Commissie 2021-2022  

President Merel Buiter vraagt Femke Stoffels, Geert van Gils en Bieke Vissers om te gaan 
staan, indien aanwezig. 
  
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Merel Buiter Femke Stoffels, Geert van 
Gils en Bieke Vissers als Kas Commissie 2021-2022, sluit daarmee agendapunt 28 
“Decharge Kas Commissie 2021-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 29 “Voorstel 
om de verkiesbare leden van het 40ste Bestuur der Faculty Association SHARE te 
installeren”. 

29. Voorstel om de verkiesbare leden van het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE te installeren 

President Merel Buiter geeft aan dat het voorstel is om het 40ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE als volgt te installeren:  
 
Madelon de Groot als President, Zita Keuleers als Secretary, Donna Dekker als Treasurer 
& Vice President, Eva van Schie als Manager of Education, Anna Nguyen als Manager of 
Communications en tot slot Anne Abrahamse als Manager of External Relations.  
 
President Merel Buiter benoemt dat hierover gestemd zal worden bij het volgende 
agendapunt. Onderdeel van dit voorstel zijn ook de zojuist gepresenteerde 
documenten, zijnde de begroting en het beleidsplan van het 40ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 29 “Voorstel om de verkiesbare leden van het 
40ste Bestuur der Faculty Association SHARE te installeren” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 30 “Schriftelijke stemming over agendapunt 29”. 
 
Elise Choy komt de ALV binnen om 22:38 



 

 

30. Schriftelijke stemming over agendapunt 29 

President Merel Buiter vraagt haar mede bestuursgenoten om de stembriefjes uit te 
delen aan de Algemene Ledenvergadering. Aangezien bij deze stemming gestemd zal 
worden over personen is het een schriftelijke stemming. Daarnaast zal de stemming 
betrekking hebben op het zojuist gepresenteerde beleidsplan en de begroting. Verder 
benoemt President Merel Buiter de machtigingen die zijn uitgebracht voor deze 
stemming. Deze zijn als volgt:  
 
Aislinn van Kaauwen machtigt Naomi Kabuga 
Amber Buitelaar machtigt Jens de Kruijter 
Angela Jansen machtigt Naomi Kabuga 
Anni Jin machtigt Tommi Klarenbeek 
Bart Verdoold machtigt Naomi Kabuga 
Falak Snabel machtigt Tobias Franken 
Floor van Terheijden machtigt Tobias Franken 
Hidde van den Born machtigt Guus Janssen 
Imad el Banna machtigt Guus Janssen 
Isa Hogervorst machigt Guus Janssen 
Janneke Bok machtigt Susanne Noteboom 
Julian Lutterman machtigt Naomi Seldenthuis 
Julide Celik machtigt Tommi Klarenbeek 
Kevin Nieuwenhuisen machtigt Tommi Klarenbeek 
Koen Berk machtigt Susanne Noteboom 
Melora Ninkeula machtigt Tobias Franken 
Milou Buijs machtigt Tobias Franken 
Noëlle Wolters machtigt Jens de Kruijter 
Sophie Westerink machtigt Susanne Noteboom 
Tessa Essers machtigt Naomi Seldenthuis 
Tim de Haan machtigt Guus Janssen 
Veerle van den Wijngaard machtigt Susanne Noteboom 
 
Vervolgens geeft President Merel Buiter aan dat er voor deze stemming 3 opties gelden: 
voor, tegen en onthouding van de stemming. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 30 “Schriftelijke stemming over agendapunt 29” 
en opent tegelijkertijd agendapunt 31 “Conclusie van de schriftelijke stemming over 
agendapunt 29”. 

31. Conclusie van de schriftelijke stemming over agendapunt 
29 

President Merel Buiter geeft aan dat na telling van de uitgebrachte stemmen, het 
volgende geconcludeerd kan worden met betrekking tot agendapunt 26:  
 



 

 

Met 52 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 11 stemmen onthouding is het voorstel 
aangenomen door de Algemene Ledenvergadering. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 31 “Conclusie van de schriftelijke stemming over 
agendapunt 29” en opent tegelijkertijd agendapunt 32 “Dankwoord van het 39ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE”. 
 
Fabiënne Nederpelt verlaat de ALV om 22:50 

32. Dankwoord van het 39ste Bestuur der Faculty Association 
SHARE  

President Merel Buiter geeft aan dat ieder bestuurslid zijn of haar dankwoord nu zal 
uitspreken. 
 
President Merel Buiter sluit agendapunt 32 “Dankwoord van het 39ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE” en opent tegelijkertijd agendapunt 33 “Installatie van het 40ste 
Bestuur door tegelijkertijd het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE te 
dechargeren”. 

33. Installatie van het 40ste Bestuur door tegelijkertijd het 39ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE te dechargeren 

President Merel Buiter vraagt Anne Abrahamse om op te staan en naar voren te komen. 
Vervolgens vraagt zij of Merlijn Dries, Manager of External Relations van het 39ste Bestuur 
der Faculty Association SHARE, akkoord gaat met zijn decharge als Manager of External 
Relations van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE. Dit is akkoord. 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt Manager of External Relations Merlijn Dries zijn 
penning aan Anne Abrahamse, terwijl President Merel Buiter hem dechargeert als 
Manager of External Relations van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE en 
Anne Abrahamse installeert als Manager of External Relations van het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE. 
 
President Merel Buiter vraagt Anna Nguyen om op te staan en naar voren te komen. 
Vervolgens vraagt zij of Annika de Witte, Manager of Communications van het 39ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE, akkoord gaat met haar decharge als Manager of 
Communications van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE. Dit is akkoord. 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt Manager of Communications Annika de Witte 
haar penning aan Anna Nguyen, terwijl President Merel Buiter haar dechargeert als 
Manager of Communications van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE en 
Anna Nguyen installeert als Manager of Communications van het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE. 



 

 

 
President Merel vraagt Eva van Schie om op te staan en naar voren te komen. 
Vervolgens vraagt zij of Secretary Fabiënne Geerling, namens Manager of Education van 
het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE Manon van der Nol, akkoord gaat met 
haar decharge als Manager of Education van het 39ste Bestuur der Faculty Association 
SHARE. Dit is akkoord. 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt Secretary Fabiënne Geerling, namens Manager 
of Education Manon van der Nol, haar penning aan Eva van Schie, terwijl President Merel 
Buiter haar dechargeert als Manager of Education van het 39ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE en Eva van Schie installeert als Manager of Education van het 40ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE. 
 
President Merel Buiter vraagt Donna Dekker om op te staan en naar voren te komen. 
Vervolgens vraagt zij of Pieter Wijers, Treasurer van het 39ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE, akkoord gaat met zijn decharge als Treasurer van het 39ste Bestuur 
der Faculty Association SHARE. Dit is akkoord. 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt Treasurer Pieter Wijers zijn penning aan Donna 
Dekker, terwijl President Merel Buiter hem dechargeert als Treasurer van het 39ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE en Donna Dekker installeert als Treasurer van het 
40ste Bestuur der Faculty Association SHARE. 
 
President Merel Buiter vraagt Zita Keuleers om op te staan en naar voren te komen. 
Vervolgens vraagt zij of Fabiënne Geerling, Secretary van het 39ste Bestuur der Faculty 
Association SHARE, akkoord gaat met haar decharge als Secretary van het 39ste Bestuur 
der Faculty Association SHARE. Dit is akkoord. 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt Secretary Fabiënne Geerling haar penning aan 
Zita Keuleers terwijl President Merel Buiter haar dechargeert als Secretary van het 39ste 
Bestuur der Faculty Association SHARE en Zita Keuleers installeert als Secretary van het 
40ste Bestuur der Faculty Association SHARE. 
 
President Merel Buiter vraagt Donna Dekker om op te staan en naar voren te komen. 
Vervolgens vraagt zij of Fabiënne Geerling, namens Vice President van het 39ste Bestuur 
der Faculty Association SHARE Manon van der Nol, akkoord gaat met haar decharge als 
Vice President van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE. Dit is akkoord 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt Fabiënne Geerling, namens Vice President 
Manon van der Nol, haar penning aan Donna Dekker terwijl President Merel Buiter haar 
dechargeert als Vice President van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE en 
Donna Dekker installeert als Vice President van het 40ste Bestuur der Faculty Association 
SHARE.  
 



 

 

President Merel Buiter geeft het woord aan Vice President Donna Dekker. Vervolgens 
vraagt zij Madelon de Groot om op te staan en naar voren te komen. En vraagt zij of 
Merel Buiter, President van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE, akkoord 
gaat met haar decharge als President van het 39ste Bestuur der Faculty Association 
SHARE. Dit is akkoord. 
 
Bij de volgende hamerslag overhandigt President Merel Buiter haar penning aan 
Madelon de Groot, terwijl Vice President Donna Dekker haar dechargeert als President 
van het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE en Madelon de Groot installeert als 
President van het 40ste Bestuur der Faculty Association SHARE.  
 
Vice President Donna Dekker sluit agendapunt 33 ‘’Installatie van het 40ste Bestuur door 
tegelijkertijd het 39ste Bestuur der Faculty Association SHARE te dechargeren’’ en opent 
agendapunt 34 ‘’Pauze’’. 
 
 

34. Pauze 
President Madelon de Groot geeft aan dat er een pauze wordt ingelast en dat de 
Algemene Ledenvergadering om 23:40 weer hervat zal worden.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 34 “Pauze” en hervat de Algemene 
Ledenvergadering om 23:43 door opening van agendapunt 35 “Aanwijzing Kas 
Commissie 2022-2023”. 
 

35. Aanwijzing Kas Commissie 2022-2023  
President Madelon de Groot vraagt alle leden die geïnteresseerd zijn in de Kas 
Commissie om op te staan. Geert van Gils, Bieke Vissers en Pieter Wijers maken kenbaar 
aan de Algemene Ledenvergadering dat zij graag plaats willen nemen in de Kas 
Commissie 2022-2023.  
 
Guus Janssen vraagt zich af of de relatie tussen Treasurer Donna Dekker en Pieter Wijers 
niet in de weg zal staan van de samenwerking in de Kas Commissie. Treasurer Donna 
Dekker geeft aan dat ze zich bewust is van deze situatie. Treasurer Donna Dekker en 
Geert van Gils hebben dit besproken en zij zullen hier duidelijke regels over maken. 
Verder zullen Treasurer Donna Dekker en Pieter Wijers geen zaken bespreken in 
privésfeer die betrekking hebben op de Kas Commissie en zal al het contact over de Kas 
Commissie verlopen tussen Treasurer Donna Dekker en voorzitter van de Kas 
Commissie Geert van Gils. Guus Janssen bedankt Treasurer Donna Dekker voor haar 
antwoord.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 35 “Aanwijzing Kas Commissie 2022-
2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 36 “Voorstel tot installatie van de gekozen 
leden van de Kas Commissie 2022-2023”. 
 



 

 

36. Voorstel tot installatie van de gekozen leden van de Kas 
Commissie 2022-2023 

President Madelon de Groot geeft aan dat het voorstel is om de Kas Commissie 2022-
2023 te installeren, bestaande uit: Geert van Gils, Bieke Vissers en Pieter Wijers.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 36 “Voorstel tot installatie van de gekozen 
leden van de Kas Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 37 
“Schriftelijke stemming over agendapunt 36”. 
 

37. Schriftelijke stemming over agendapunt 36 
President Madelon de Groot vraagt de aanwezigen om schriftelijk te stemmen over de 
voorgestelde Kas Commissie en vraagt aan haar mede bestuursgenoten om briefjes uit 
te delen aan de aanwezige leden.  
 
Vervolgens geeft President Madelon de Groot aan dat er voor deze stemming 3 opties 
gelden: voor, tegen en onthouding.  
 
Er wordt gestemd over de installatie van de gekozen leden van de Kas Commissie 2022-
2023. De stemmen worden geteld door Secretaris Zita Keuleers. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 37 “Schriftelijke stemming over 
agendapunt 36” en opent tegelijkertijd agendapunt 38 “Conclusie van de schriftelijke 
stemming over agendapunt 36”. 
 

 
38. Conclusie van de schriftelijke stemming over agendapunt  

President Madelon de Groot geeft aan dat na de telling van de uitgebrachte stemmen, 
het volgende geconcludeerd kan worden:  
 
Met 55 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 9 stemmen onthouding is het voorstel 
aangenomen door de Algemene Ledenvergadering.  

 
39. Installatie Academic Commissie 2022-2023 

President Madelon de Groot vraagt Arlette Paul, Naomi Seldenthuis, Eva de Nijs, Fenna 
van der Struijs, Jasmijn van der Hout en Eva van Schie om op te gaan staan, indien 
aanwezig.  
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Arlette Paul, Naomi 
Seldenthuis, Eva de Nijs, Fenna van der Struijs, Jasmijn van der Hout en Eva van Schie als 
Academic Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 39 “Installatie Academic 
Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 40 “Installatie Dies & Drinks 
Commissie 2022-2023”. 
 



 

 

40. Installatie Dies & Drinks Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Naomi Kabuga, Melissa Doha, Laura Zwinkels, Merel 
van Niekerk en Eva van Schie om op te staan, indien aanwezig.  
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Naomi Kabuga, 
Melissa Doha, Laura Zwinkels, Merel van Niekerk en Eva van Schie als Dies & Drinks 
Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 40 “Installatie Dies & Drinks 
Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 41 “Installatie Events 
Commissie 2022-2023”. 
 

41. Installatie Events Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Carlinde Meijer, Lisanne de Bruin, Mirte Meijer, Yara 
Duindam, Nina Kuenen en Anna Nguyen om op te staan, indien aanwezig.  
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Carlinde Meijer, 
Lisanne de Bruin, Mirte Meijer, Yara Duindam, Nina Kuenen en Anna Nguyen als Events 
Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 41 “Installatie Events Commissie 
2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 42 “Installatie Health Business Week 
Commissie 2022-2023”. 
 

42. Installatie Health Business Week Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Pauline van Marwijk Kooy, Willemijn Hagenbeek, 
Eline Bouwhuis, Carlijn Kuis, Fabiënne Nederpelt, Hanna Vafa, Bas van Tiggelen, Lisa 
Michiels, Suzan van Kleef en Anne Abrahamse om op te staan, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Pauline van Marwijk 
Kooy, Willemijn Hagenbeek, Eline Bouwhuis, Carlijn Kuis, Fabiënne Nederpelt, Hanna 
Vafa, Bas van Tiggelen, Lisa Michiels, Suzan van Kleef en Anne Abrahamse als Health 
Business Week Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 42 “Installatie Health 
Business Week Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 43 “Installatie 
Short Trip Commissie 2022-2023”. 
 

43. Installatie Short Trip Commissie 2022-2023 
Vice President Donna Dekker vraagt Imad el Bahna, Marise van t Walderveen, Tim de 
Haan, Hidde van den Born, Janneke Bok en Madelon de Groot om op te staan, indien 
aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag installeert Vice President Donna Dekker Imad el Bahna, 
Marise van t Walderveen, Tim de Haan, Hidde van den Born, Janneke Bok en Madelon 
de Groot als Short Trip Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 43 
“Installatie Short Trip Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 44 
“Installatie Ski Trip Commissie 2022-2023”. 
 



 

 

44. Installatie Ski Trip Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Tobias Franken, Lieke Sap, Troy Pollmann, Maartje 
Homan, Storm Couvreur en Donna Dekker om op te staan, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Tobias Franken, Lieke 
Sap, Troy Pollmann, Maartje Homan, Storm Couvreur en Donna Dekker als Ski Trip 
Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 44 “Installatie Ski Trip Commissie 
2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 45 “Installatie Study Trip Commissie 
2022-2023”. 
 

45. Installatie Study Trip Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Susanne Noteboom, Sue Winterdal, Mirjam Boers, 
Katja Rasha, Nadia Mulder, Anthe Vogels en Zita Keuleers om op te staan, indien 
aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Susanne Noteboom, 
Sue Winterdal, Mirjam Boers, Katja Rasha, Nadia Mulder, Anthe Vogels en Zita Keuleers 
als Study Trip Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 45 “Installatie Study 
Trip Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 46 “Installatie Marketing 
Commissie 2022-2023”. 
 

46. Installatie Marketing Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Sophie Kieven, Emma Hekstra, Kaina Hooi, Sakina 
Futterer en Anna Nguyen om op te staan, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Sophie Kieven, Emma 
Hekstra, Kaina Hooi, Sakina Futterer en Anna Nguyen als Marketing Commissie 2022-
2023 en sluit hiermee agendapunt 46 “Installatie Marketing Commissie 2022-2023” en 
opent tegelijkertijd agendapunt 47 “Installatie Master Commissie 2022-2023”. 
 

47. Installatie Master Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot vraagt Anouk Wondergem, Flore Vermijs, Stefanie den 
Engelsman, Anjali Baran, Asmae Khaouiry en Donna Dekker om op te staan, indien 
aanwezig.  
 
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Anouk Wondergem, 
Flore Vermijs, Stefanie den Engelsman, Anjali Baran, Asmae Khaouiry en Donna Dekker 
als Master Commissie 2022-2023 en sluit hiermee agendapunt 47 “Installatie Master 
Commissie 2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 48 “Installatie van de leden 
van de Raad van Advies 2022-2023 door decharge van de leden van de Raad van Advies 
2021-2022 op hetzelfde moment”. 
 

 



 

 

48. Installatie van de leden van de Raad van Advies 2022-2023 
door decharge van de leden van de Raad van Advies 2021-2022 
op hetzelfde moment.  

President Madelon de Groot vraagt Ramon van Aert, Mary Nguyen, Jelle Klinkhamer, 
Indira Hoek, Ava Hoogenboom, Maureen van Duin, Nisrine Himmit, Guus Janssen, 
Berber Blok, Fabienne Geerling en Annika de Witte, indien aanwezig. 
 
Bij de volgende hamerslag dechargeert President Madelon de Groot Ramon van Aert, 
Mary Nguyen, Jelle Klinkhamer, Indira Hoek, Maureen van Duin, Nisrine Himmit als leden 
van de Raad van Advies 2021-2022. 
En installeert tegelijkertijd: 
Indira Hoek, Ava Hoogenboom, Guus Janssen, Berber Blok, Fabienne Geerling en 
Annika de Witte als leden van de Raad van Advies 2022-2023. Hiermee sluit President 
Madelon de Groot agendapunt 48 “Installatie van de leden van de Raad van Advies 
2022-2023 door decharge van de leden van de Raad van Advies 2021-2022 op hetzelfde 
moment” en opent agendapunt 49 “W.V.T.T.K.”. 

49. W.V.T.T.K. 

President Madelon de Groot vraagt aan de aanwezigen op de Algemene 
Ledenvergadering of er nog andere zaken zijn die besproken dienen te worden.  
Niemand van de aanwezige leden heeft nog een toevoeging aan de agenda.  
 
Eva de Nijs verlaat de ALV om 23:55 
Jasmijn van der Hout verlaat de ALV om 23:55 
Carlinde Meijer verlaat de ALV 23:58 

50. Rondvraag 

President Madelon de Groot vraagt aan ieder aanwezig lid of hij/zij nog vragen heeft. 
Jens de Kruijter vertelt dat hij meer een mededeling heeft dan een vraag. Jens de 
Kruijter deelt mede dat er heel veel mooi watervallen zijn in Tanzania en dat dit hem 
inspireert om een waterval in te zetten. Aangezien Manager of Education Eva van Schie 
naar Tanzania gaat, mag zij beginnen. Nadat alle leden geweest zijn, sluit Manger of 
External Relations Anne Abrahamse de waterval af. Daarnaast heeft Jens de Kruijter ook 
een vraag, namelijk welke records, door het 39ste Bestuur, dit jaar verbroken zijn op een 
van de drie lijsten. Merel Buiter en Annika de Witte geven toe dat zij het meiden-regel-
record verbroken hebben. Merlijn Dries heeft de hele regellijst gewonnen. Verder heeft 
Annika de Witte de barflijst gewonnen. President Madelon de Groot vraagt aan Jens de 
Kruijter of hij nog verdere vragen heeft, maar deze geeft aan geen vragen meer te 
hebben.  
 



 

 

Elise Choy vraagt het 40ste Bestuur wie er morgen als eerste gaat barfen op hun 
Constitutieborrel. Het 40ste Bestuur denkt unaniem dat dit President Madelon de Groot 
wordt.  
 
Verder stelt Guus Janssen de vraag wat het 39ste Bestuur hun bijdrage is aan de hamer. 
Merel Buiter neemt het woord en vertelt dat zij een knuffelbeer aan de hamer zullen 
hangen die de boodschap “Niet zo zeuren, groetjes 39” kan afspelen.  
 
Bieke Vissers heeft vervolgens een vraag voor Jens de Kruijter, Fabiënne Geerling en 
Secretary Zita Keuleers. Zij vraagt zich af welke sokken ze aanhebben. Jens de Kruijter 
vertelt dat hij saaie witte sokken aanheeft. Fabiënne Geerling heeft een huidkleurige 
panty aan. Als laatste zegt Secretary Zita Keuleers dat ze een gekke kleur pantysokjes 
aanheeft. Bieke Vissers heeft zelf mooie glittersokken aan. 
 
Ten slotte heeft Merlijn Dries nog een vraag voor Secretary Zita Keuleers. Hij vraagt zich 
af of zij zijn regelrecord gaat verbreken dit jaar. Secretary Zita Keuleers antwoordt dat dit 
zichzelf zal gaan uitwijzen.  
 
President Madelon de Groot vraagt of iemand nog een vraag heeft. Dit is niet het geval.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 50 “Rondvraag” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 51 “Sluiting”. 

51. Sluiting 

 
President Madelon de Groot bedankt iedereen voor hun komst naar de Algemene 
Ledenvergadering. Als laatste punt wil President Madelon de Groot nog meedelen dat 
iedereen welkom is op de Constitutieborrel, die op 22 September plaatsvindt in café de 
Stoep. 
Sluiting om 00:06 
 
President Madelon de Groot sluit hierbij de Algemene Ledenvergadering om 00.06. 
 
 

Summary of the General Assembly – Change of the Board held on 21-
09-2022 

O.T. President Merel Buiter and H.T. President Madelon de Groot led this General Assembly, 

which was held on 21-09-2021 at Eetcafé de Stoep, Rotterdam. This General Assembly was 

opened at 19:08 and 55 members were attending this General Assembly. The main focus of the 

General Assembly was the Change of the Board including all committees and the Board of 



 

 

Advisory. The General Assembly started off with the approval of the Minutes of the previous 

General Assembly, held on 13-06-2022. 

 

After the Secretarial Annual Report, which was presented by Secretary Fabiënne Geerling, 

Treasurer Pieter Wijers presented the Financial Annual Report of the 39th Board. Following both 

presentations, there were some questions from the members that were answered by President 

Merel Buiter and Secretary Fabiënne Geerling. 

 

Maureen van Duin and Femke Stoffels both reported their findings on behalf of the Board of 

Advisory and the Audit Committee. 

 

The General Assembly was followed by the proposal of profit distribution of the 39th Board. As 

Manager of External Relations Merlijn Dries had a successful year and broke past records with 

the acquisition, the 39th Board has set up a profit plan about which will be voted on during the 

General Assembly. With 51 votes in favor, 0 opposed and 11 abstinence, this proposal was 

approved by the General Assembly. 

 

The General Assembly continued with the discharge of the members of the Academic 

Committee 2021-2022, the Events and Freshmen Weekend Committee 2021-2022, the 

Eurekaweek Committee 2021-2022, the Health Business Week Committee 2021-2022, the 

Marketing & Almanac Committee 2021-2022, the Lustrum Committee 2021-2022, the Lustrum 

Trip Committee 2021-2022 and the Ski Trip Committee 2021-2022. 

 

President Merel Buiter proposed the elected members of the 40th Board of SHARE. Proposed 

President of the 40th Board Madelon de Groot presented their Policy Plan and answered some 

questions from the members and Board of Advisory. After a break, Proposed Treasurer of the 

40th Board Donna Dekker presented their budget estimate and subsequently answered some 

questions from the Audit Committee and members. After their comments, the Audit Committee 

was discharged by President Merel Buiter 

 

The next item on the agenda was the proposal and written vote to appoint the elected members 

of the 40th Board of Faculty Association SHARE. With 52 votes in favor, 0 opposed and 11 

abstinence, this proposal was approved by the General Assembly. 



 

 

 

After the thank-you-speeches by the members of the 39th Board of Faculty Association SHARE, 

the Change of the Board took place in the following order: 

- President Merel Buiter discharges Manager of External Relations Merlijn Dries of the 39th 

Board of SHARE by installation of Manager of External Relations Anne Abrahamse of the 

40th Board of SHARE at the same time. 

- President Merel Buiter discharges Manager of Communications Annika de Witte of the 

39th Board of SHARE by installation of Manager of Communications Anna Nguyen of the 

40th Board of SHARE at the same time. 

- President Merel Buiter discharges Manager of Education Manon van der Nol of the 39th 

Board of SHARE by installation of Manager of Education Eva van Schie of the 40th Board 

of SHARE at the same time. 

- President Merel Buiter discharges Treasurer Pieter Wijers of the 39th Board of SHARE by 

installation of Treasurer Donna Dekker of the 40th Board of SHARE at the same time. 

- President Merel Buiter discharges Secretary Fabiënne Geerling of the 39th Board of 

SHARE by installation of Secretary Zita Keuleers of the 40th Board of SHARE at the same 

time. 

- President Merel Buiter discharges Vice President Manon van der Nol of the 39th Board of 

SHARE by installation of Vice President Donna Dekker of the 40th Board of SHARE at the 

same time.  

- Vice President Donna Dekker discharges President Merel Buiter of the 39th Board of 

SHARE by installation of President Madelon de Groot of the 40th Board of SHARE at the 

same time. 

 

After the Change of the Board, President Madelon de Groot proposed to install Geert van Gils, 

Bieke Vissers en Pieter Wijers as members of the Audit Committee 2022-2023. After a written 

vote, the conclusion of this proposal was approved by the General Assembly with 55 votes in 

favor, 0 opposed and 9 abstinence, this proposal was approved by the General Assembly. 

 

The 40th Board of SHARE installed the members of the Academic Committee 2022-2023, the 

Dies and Drinks Committee 2022-2023, the Events Committee 2022-2023, the Health Business 

Week Committee 2022-2023, the Short Trip Committee 2022-2023, the Ski Trip Committee 

2022-2023, the Study Trip Committee 2022-2023, the Marketing Committee 2022-2023, the 



 

 

Master Committee 2022-2023. 

 

President Madelon de Groot then discharges the members of the Board of Advisory 2021-2022 

by installation of the members of the Board of Advisory 2022-2023 at the same time. 

 

Any Other Bothers which were discussed during the General Assembly contained a visual 

portrayal of their motto by the members of the 40th Board of SHARE. Furthermore, the 39th 

Board of SHARE added a teddy bear who says the following: "Niet zo zeuren, groetjes 39", to the 

hammer. Furthermore at the question round, members asked about the Constitution Drink of 

the 40th Board and were curious about the winners of the lists. 

 

President Madelon de Groot thanked all the members for coming to the General Assembly. 

President Madelon de Groot closed the General Assembly at 00:06. 


